

《单词百科:peritoneum是什么意思?peritoneum怎么发音?peritoneum的解释和用法》

英语单词peritoneum是什么意思?peritoneum怎么读?peritoneum怎么发音?简答网为您整理了peritoneum的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



peritoneum怎么读

peritoneum的读音:[, per ɪ t ə ' ni ə m]

peritoneum的意思

1、n.腹膜;

peritoneum的双语例句

1、Objective : To assess the transverse abdominal incision sutured by one layer outside peritoneum in open appendectomy.

目的: 评价横切口腹膜外单层缝合法在阑尾切除术中的临床应用效果.

2、Peritoneal factor infertility peritoneum such as scar tissue (adhesions) or endometriosis (Figure 5).

不孕的腹膜因素如疤痕组织 (粘连) 或子宫内膜异位症 (图5).

3、Other sites of ectopic implantation include ovary, abdominal peritoneum, and cornual (uterine) portion of fallopian tube.

异位妊娠还包括卵巢妊娠腹腔妊娠和输卵管间质部妊娠.

4、The ventral nerve cord is covered externally by a peritoneum.

腹神经线外被以腹膜.

5、To conclude nursing experience about vaginoplasty with peritoneum.

目的:总结腹膜代阴道成形术围手术期的护理经验.

6、Paracolic sulci are lateral depressions of the peritoneum investing the cecum.

结肠旁沟是腹膜侧方围绕盲肠的凹陷.

7、The lymphocele is internally drained into the peritoneal cavity by excising a segment of peritoneum.

通过切割一部分后腹膜将淋巴管瘤内引流至腹膜腔.

8、Arrows point to the anterior rectus sheath, peritoneum, and fascia transversalis.

箭头指向腹直肌鞘前层、腹膜和腹横筋膜.

9、Pelvic factor infertility is caused by conditions that affect the fallopian tubes, peritoneum, or uterus.

盆腔因素引起的不孕包括了输卵管, 腹膜或子宫因素.

10、Typical locations for endometriosis may include: ovaries, uterine ligaments, rectovaginal septum, pelvic peritoneum and laparotomy scars.

子宫内膜移位症发生的典型部位是卵巢、子宫韧带、直肠阴道隔、骨盆腹膜、剖腹术瘢痕.

11、Need large quantities of steel, aluminum industry, iron, plywood and other materials peritoneum.

需要大批量的钢材, 工业铝材, 铁、腹膜胶合板等材料.

12、Varying degree of serofibrinous inflammation are occasionally encountered involving the pleura and peritoneum.

偶尔看到波及胸膜和腹膜的不同程度的浆液纤维性炎症.

13、The authors suggest that autogenous peritoneum may be an ideal biologic material for reconstruction of veins.

因此, 自体腹膜很可能成为理想的静脉重建生物材料.

14、The lining inside your abdomen (the peritoneum) becomes the filter.

你腹部内的膜 (腹膜) 成为过滤器.

15、To familiar with pathological characteristics of extrapulmonary (intestines, peritoneum, kidney, bone, and so on) tuberculosis.

熟悉肺外器官结核 (肠、腹膜、肾、骨等) 的病变特征.

16、To expose the anterior surface of the prostate, it is necessary to displace the peritoneum superiorly.

在暴露前列腺的前面时, 必须向上推开腹膜.

17、Bleeding may occur in the peritoneum or pericardium.

可能在腹膜或心包内发生出血.

18、The peritoneum then reabsorbs the fluid.

而腹膜则会吸收这些液体.

以上是简答网为您整理的peritoneum怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于peritoneum的用法、peritoneum的释义、peritoneum的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/peritoneum>